

UNOPS Call for Proposals

Beirut, 11 July 2025 – UNOPS is pleased to announce the launch of the Call for Proposals (CfP) for the [Operational Management & Maintenance of the Recycling Drop Off Center](#) in Bourj Hammoud, as part of the Sustainable Integrated Municipal Actions (SIMA) project. This project is funded by the German Government through KfW Development Bank, in partnership with the Municipality of Bourj Hammoud (MoBH), and is implemented by UNOPS.

UNOPS invites proposals from officially registered non-governmental organisations, civil society organisations, foundations, and academic institutions to take part in this important project to promote sustainable waste management practices and community participation in recycling efforts. The implementation period is 10 months.

The intervention aims to support the following key objectives:

- Objective 1: Alleviating tension among vulnerable communities and marginalized groups, and increasing their resilience, through organizing and implementing social activities; and
- Objective 2: Supporting the MoBH in reactivating and improving the quality of the public services through the provision of sustainable operational management and maintenance of the Recycling Drop-off center.

The scope of the grant will include:

- Organizing and implementing of social cohesion activities;
- Provision of operation, management and basic maintenance of all the DoC's facilities and installations;
- Provision of ancillary equipment; and
- Provision of capacity building and training activities/sessions for the Municipality and the target community, to ensure the continuation of the performance of all the activities in a sustainable manner beyond the grant period.

Organizations with demonstrated experience in recycling, community-based programming, and strong gender equity practices are strongly encouraged to apply.

The Call for Proposals documentation is available in English, and applications must be submitted in English.

The application is open from 10 July to 5 August 2025, 23:59.

All applications can be submitted via email to: grantslb@unops.org

Pre-proposal meeting will be held on **July 16, 2025 at 10:00 am online** to provide guidance to potential applicants in the application process and answer any questions needed. Link to the pre-proposal meeting can be found [HERE](#).

View the Operational Management & Maintenance of the Recycling Drop Off Center Call for Proposals (PDF): [English](#)

دعوة لتقديم عروض - مكتب الأمم المتحدة لخدمات المشاريع

بيروت، 11 حزيران 2025 - يسرّ مكتب الأمم المتحدة لخدمات المشاريع (UNOPS) أن يعلن عن إطلاق دعوة لتقديم العروض لإدارة وتشغيل وصيانة مركز تجميع النفايات القابلة لإعادة التدوير في برج حمود، وذلك ضمن مشروع الأنشطة البلدية المتكاملة والمستدامة (سمة). يُموّل هذا المشروع من قبل الحكومة الألمانية عبر بنك التنمية الألماني (KfW)، بالشراكة مع بلدية برج حمود، ويتم تنفيذه من قبل مكتب الأمم المتحدة لخدمات المشاريع (UNOPS).

يدعو مكتب الأمم المتحدة لخدمات المشاريع المنظمات غير الحكومية المحلية، ومنظمات المجتمع المدني، والمؤسسات، والجامعات المسجلة رسمياً للمشاركة في هذا المشروع الذي يهدف إلى تعزيز تطبيق إدارة النفايات المستدامة ومشاركة المجتمع في جهود إعادة التدوير. وتبلغ مدة تنفيذ المشروع 10 أشهر.

تهدف هذه المبادرة إلى تحقيق الأهداف الرئيسية التالية:

- الهدف الأول: تعزيز التماسك الاجتماعي والحد من التوترات بين المجتمعات الضعيفة والمهمشة، وزيادة قدرتها على الصمود، من خلال تنظيم وتنفيذ أنشطة اجتماعية.
- الهدف الثاني: دعم بلدية برج حمود في إعادة تفعيل وتحسين جودة الخدمات العامة من خلال ضمان التشغيل والصيانة المستدامة لمركز تجميع النفايات القابلة لإعادة التدوير.

تشمل نطاقات المنحة ما يلي:

- التخطيط وتنفيذ أنشطة تعزيز التماسك الاجتماعي؛
- الإدارة التشغيلية والصيانة الدورية لجميع مرافق وتجهيزات مركز الفرز؛
- توفير المعدات اللازمة لضمان استمرارية العمليات؛
- تنظيم جلسات تدريب وبناء القدرات لفريق البلدية، وأفراد المجتمع وذلك لضمان الاستدامة واستمرارية الأنشطة بعد انتهاء فترة المنحة.

إننا نشجّع المنظمات التي تمتلك خبرة في إعادة التدوير، وتنفيذ الأنشطة المجتمعية، لا سيما المنظمات التي تعتمد نهجاً قائماً على المساواة بين الجنسين على التقديم.

جميع مستندات دعوة تقديم العروض متوفرة باللغة الإنجليزية، ويجب تقديم الطلبات باللغة الإنجليزية حصراً.

سيكون باب التقديم مفتوحاً من 10 تموز لغاية 5 آب 2025 في تمام الساعة 23:59 عند منتصف الليل.

يمكن تقديم جميع العروض عبر البريد الإلكتروني إلى: grantslb@unops.org

سيتم عقد جلسة إرشادية عبر الإنترنت للمرشحين المهتمين بكيفية تقديم العروض والإجابة على استفساراتهم، وذلك يوم 16 تموز 2025، الساعة 10:00 صباحًا. يمكن العثور على رابط الاجتماع قبل تقديم العروض [هنا](#).

عرض دعوة تقديم العروض لإدارة وتشغيل وصيانة مركز تجميع النفايات القابلة لإعادة التدوير (PDF):
[اللغة الإنجليزية](#)